
Verklaring kascontrolecommissie 

 
 

De kascontrolecommissie, bestaande uit Elmar Jansen en Arthur Veen heeft de financiële 

stukken over 2024 van de Federatie Amsterdam bekeken, de boekingen – 

steekproefsgewijs – gecontroleerd, geverifieerd dat de saldi op de bankrekeningen 
overeenkomen met die in de boekhouding en alles in orde bevonden. 

 

De commissie kon reeds binnen een maand na de afsluiting van het boekjaar beschikken 

over alle relevante stukken. Tijdens de controle slaagde de penningmeester er 
moeiteloos in al onze vragen snel en gedetailleerd te beantwoorden. Wij raakten er 

daardoor van overtuigd dat deze penningmeester de financiële administratie zeer 

overzichtelijk heeft ingericht en bijgehouden.  

 
Hoewel het Campagnefonds onder het beheer staat van alle Amsterdamse afdelingen 

rekenen we het ook tot onze taak om deze financiën te controleren. Ook hier hebben we 

alles in orde bevonden. Wij delen de zorgen die de penningmeester in de Financiële 

Verantwoording uit over de aanzienlijke afname van de koopkracht voor de campagne 

voor de gemeenteraad in 2026 en zeker voor die in 2030 als gevolg van de 
herstructurering van de afdracht door het Landelijk Bureau. 

 

Mocht de federatie ook het komende jaar van onze diensten gebruik willen maken, 

herhalen we het aanbod van vorig jaren om ook gedurende het jaar de penningmeester 
van advies te dienen. Wij bevelen aan om aan het begin van de 

gemeenteraadscampagne te overleggen of de beschermende maatregelen die vorig jaar 

zijn afgesproken in het Financieel Protocol Uitgaven Campagnefonds voldoende robuust 

zijn geïmplementeerd. Dit is nu van nog groter belang dan in voorgaande jaren omdat de 
Federatie over weinig eigen vermogen meer beschikt om eventuele overschrijdingen op 

te vangen. 

 

Wij verzoeken de algemene ledenvergadering om de penningmeester décharge te 
verlenen voor het gevoerde beleid in het boekjaar 2024. 

 

Amsterdam, 4 maart 2025 
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